
ACTA DE LA SESSIÓ DE CARÀCTER ORDINARI DEL PLE DE DATA 25 DE NOVEMBRE DE 2021

A les 19:00 hores, a l’edifici municipal del carrer Folch i Torres, núm. 102-105, prèviament habilitat a tal 
efecte, es reuneix el Ple Municipal per efectuar una sessió de caràcter ordinari en primera convocatòria.

PRESIDEIX

Ignasi Simón Ortoll

ASSISTENTS

Maria del Mar Pedrerol i Villarroya
Fran Sánchez Castilla
Lourdes Maria Estéfano Orozco
Albert Iglesias Boza
David Morales Campos
Maria Lourdes Martín Montero
Felicita Romero Olivares
Marc Palet Rodríguez
Iban Martínez Asensio
Josep Nogués i Miras
Juana Maria Morata López
Susana Mesas Sánchez
Antonio Polo Lama

La regidora Manuela Nieves Garrido Marín i el regidor Manel Busquets Mateu s’incorporaran al Ple 
durant el desenvolupament de la sessió.  El regidor Josep Oriol Vera Brau ha excusat la seva presència. 

ACTUA COM A SECRETÀRIA

Gemma Navarro Medialdea

Excusa la seva presència el senyor Antoni Hierro Medina, interventor municipal

DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ

1.- PRP2021/953   APROVACIO ACTES ANTERIORS   

Posada en consideració dels membres del Ple Municipal l’aprovació de les actes 
corresponents a les sessions efectuades els dies 30 de setembre i 28 d’octubre 
de 2021, van ser aprovades per unanimitat dels regidors assistents (14 de 17).

En aquest moment s’incorpora a la sessió el regidor Manel Busquets Mateu.

Per descarregar una còpia d’aquest document  consulti la següent pàgina web
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2.- PRP2021/963   MANIFEST AMB MOTIU DEL DIA INTERNACIONAL ELIMINACIO DE LA 
VIOLENCIA CONTRA LES DONES   

La regidora Lourdes Martin donà lectura al següent manifest:

“MANIFEST AMB MOTIU DEL DIA INTERNACIONAL DE L’ELIMINACIÓDE LA VIOLÈNCIA 
CONTRA LES DONES

25 DE NOVEMBRE DE 2021

Avui, 25 de novembre de 2021, commemorem el Dia Internacional de l’Eliminació dela Violència contra 
les Dones i volem que totes les accions i tots els actes al voltant d’aquesta data s’estenguin a tots els 
dies de l’any. La lluita per una vida lliure de violències ha de ser diària.

En un món cada cop més accelerat i canviant hi ha, però, estructures que es resisteixen a canviar, com 
ara les causes que provoquen tots els tipus, formes i àmbits de les violències masclistes. D’aquestes 
formes de violència, n’hi ha que evolucionen, altres que sorgeixen i altres que són reconegudes, tal com 
ha succeït apartir de la Llei 17/2020, del 22 de desembre, que modifica i amplia la Llei 5/2008, del 24 
d’abril, del dret de les dones a erradicar la violència masclista.

La modificació d’aquesta Llei introdueix el reconeixement de noves formes deviolència, com ara:

— La violència obstètrica i la vulneració de drets sexuals i reproductius, que esdefineix com la 
violència que s’exerceix amb l’objectiu d’impedir o dificultar l’accés a una informació veraç, necessària 
per a la presa de decisions autònomes i informades. Pot afectar els diferents àmbits de la salut física i 
mental, incloent-hi la salut sexual i reproductiva, i pot impedir o dificultar a les dones prendre decisions 
sobre llurs pràctiques i preferències sexuals, i sobre llur reproducció i les condicions en què es duu a 
terme.

— La violència de segon ordre, que consisteix en la violència física o psicològica,les represàlies, les 
humiliacions i la persecució exercides contra les persones que donen suport a les víctimes de violència 
masclista. Inclou els actes que impedeixenla prevenció, la detecció, l’atenció i la recuperació de les 
dones en situació de violència masclista.

— La violència vicària, entesa com qualsevol tipus de violència exercida contra les filles i els fills amb 
la finalitat de provocar dany psicològic a la mare, de manera que, a més de la violència directa que 
reben les filles i els fills en el context de la violència masclista, hi ha la finalitat de fer mal a la mare, la 
qual cosa esdevé un atemptat contra la maternitat i la infància.

— La violència digital, que consisteix en tots els actes de violència masclista i 
misogínia en línia comesos, instigats, amplificats o agreujats, en part o totalment, 
amb l’ús de tecnologies de la informació i de la comunicació, plataformes de xarxes 
socials, webs o fòrums, correu electrònic i sistemes de missatgeria instantània i altres 
mitjans semblants que afectin la dignitat i els drets de les dones. Aquests actes 
causen danys psicològics i, fins i tot, físics; reforcen estereotips masclistes; danyen 
la dignitat i la reputació; atempten contra la privacitat i la llibertat d’obrar de la dona; 
li causen pèrdues econòmiques, i obstaculitzen la seva participació política ila seva 
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llibertat d’expressió.

La violència masclista digital és, al mateix temps, un tipus de violència masclista i un nou àmbit. 
Lamentablement, és urgent treballar-hi, perquè en totes les seves formesgaudeix d’una gran impunitat. 
Segons diferents estudis, com el que va publicar la revista Pikara Magazine el 2018 o el d’Amnistia 
Internacional de 2017, el 76% de les dones han canviat les seves conductes per por a patir 
ciberassetjament i el 26% decideix ignorar aquesta situació molt probablement perquè el sistema no 
està donant respostes efectives que garanteixin la protecció i seguretat que necessiten les dones que 
pateixen aquest tipus de violència.

No podem oblidar, però, que les xarxes socials també són un instrument de suport mutu i de sororitat, 
i que poden esdevenir un canal de denúncia i de visibilització demoltes formes de violència masclista. 
Per això, cal potenciar les xarxes socials amb perspectiva feminista, perquè esdevinguin també 
instruments de conscienciació i supervivència dins el sistema patriarcal.

L’esmentada modificació de la Llei també reconeix diversos àmbits en què esprodueix la violència 
masclista:

— La violència en l’àmbit de la vida política i l’esfera pública de les dones. En aquest cas, la 
violència masclista es produeix en espais de la vida pública i política,com les institucions polítiques i les 
administracions públiques, els partits polítics, elsmitjans de comunicació o les xarxes socials.

— La violència en l’àmbit institucional, constituïda per les accions i omissions deles autoritats, el 
personal públic i els agents de qualsevol organisme o institució pública que tinguin per finalitat retardar, 
obstaculitzar o impedir l’accés a les
polítiques públiques i a l’exercici dels drets que reconeix aquesta mateixa Llei per assegurar una vida 
lliure de violència masclista, d’acord amb els supòsits inclosos enla legislació sectorial aplicable. Per 
tant, disposem d’un instrument legal més per treballar contra aquest tipus de violència.

Finalment, volem destacar l’impacte i la indignació que ens produeixen les violències sexuals, les 
quals ens sacsegen intensament. Des d’aquí, avui, 25 de novembre, volem reiterar tot el nostre suport 
i la nostra empatia a les supervivents i el seu entorn. No podem continuar consentint que les dones 
visquin amb por, amb la llibertat coartada per l’amenaça d’unes agressions sexuals que ja haurien 
d’estar desterrades d’una societat democràtica i lliure. Les violències sexuals atempten contra el principi 
de llibertat individual. En aquest sentit, la Llei 17/2020 recull per primer cop una definició del concepte 
de consentiment sexual, que s’entén com la voluntat expressa, emmarcada en la llibertat sexual i en la 
dignitat personal, que dona pas a l’exercici de pràctiques sexuals i l’avala. La prestació d’aquest 
consentiment s’ha de fer des de la llibertat i ha de romandre durant tota la pràcticasexual. No hi ha 
consentiment si l’agressor crea unes condicions o s’aprofita d’un context que, directament o 
indirectament, imposin una pràctica sexual sense comptar amb la voluntat de la dona.

Malgrat l’avenç en la identificació i visibilització de totes les violències masclistes, 
queda un llarg camí per conscienciar la societat sobre aquestes violències, perquè, 
dins del ventall de reaccions, la negació i l’actitud defensiva continua sent la reacció
més habitual dels homes. Avui, però, volem emfatitzar totes les accions, individuals 
i comunitàries, que són fonamentals per erradicar les violències masclistes. Les 
accions que constitueixen una font de suport i resiliència per a les supervivents, les 
que demostren compromís, implicació, coratge i ètica, i les que acompanyen des de
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l’autodeterminació i que fan sentir les supervivents 
que “no estan soles”, abans, durant i després de qualsevol agressió masclista.

Cal, doncs, articular i coordinar les actuacions necessàries contra tots aquests tipus de violències 
masclistes ja existents, ara ja identificades i emparades per la Llei 17/2020, i dotar-nos d’instruments 
efectius per combatre totes aquestes violències; n’és un exemple el nou protocol d’abordatge de les 
violències masclistes a Catalunya, que ha de vertebrar els circuits d’actuació, tant des de les comissions 
d’àmbit local com des de la Comissió Nacional.

Davant de totes aquestes violències masclistes tenim un gran repte: actuar de manera estructural i 
preventiva i comptar amb tota la població i tots els territoris. Que les dones gaudeixin de vides lliures i 
dignes, en qualsevol espai i àmbit, ha de serl’eix de totes les societats democràtiques i de les seves 
institucions.

Està en mans de totes les persones que formem aquesta societat la dignitat d’extingir el patriarcat i la 
seva ideologia masclista. No podem oblidar que cal activari connectar el sentiment de responsabilitat 
en els homes, perquè de manera individual i col·lectiva assenyalin les conductes i actituds masclistes 
pròpies i dels seus iguals, i se n’allunyin. Cal desobeir els mandats de la masculinitat més tradicional i 
dominant que es realimenta molt sovint a les xarxes i els espais digitals, ien tots els àmbits de la societat. 
Necessitem crear nous referents per construir milersde masculinitats responsables, lliures, igualitàries, 
diverses, inclusives i cuidadores.

Només així, teixint aliances i complicitats, podrem construir un teixit comunitari i unaxarxa de recursos 
que siguin font de salut i qualitat de vida per a totes les dones i tots els col·lectius oprimits d’aquesta 
societat. Necessitem estendre la cultura dels afectes i les cures, necessitem vincles segurs, 
respectuosos i amorosos, en tots elsàmbits de les nostres vides. Com diu bell hooks, “considerar l’amor 
com una acció, més que un sentiment, per acceptar la responsabilitat d’estimar”, estimar des de la 
llibertat, la igualtat i el respecte.

Per una vida lliure de violències masclistes!”

Acabada la lectura la regidora Susagna Mesas manifestà que la violència contra les dones era una 
realitat persistent i cruenta que es manifestava de formes diverses (sexual, econòmica, psicològica, 
institucional i simbòlica, entre d’altres). Aquestes violències eren fruit del patriarcat, sistema social que 
situava a l’home en una posició dominant i superior envers les dones. Calia deconstruir la nostra societat 
per poder superar les desigualtats i crear noves formes de relació basades en la llibertat i la igualtat. Era 
per això que havien d’erradicar la violència masclista i la seva xacra. El nombre d'assassinats masclistes 
creixia cada any. Enguany s’havien produït 22 feminicidis als Països Catalans i la xifra, malauradament, 
no s’aturava aquí. Calia abordar de manera prioritària les violències envers les dones mitjançant la 
implementació de polítiques públiques preventives que actuessin sobre les discriminacions i 
vulneracions dels drets humans de les dones, pensant en persones, fos quina fos la 
seva identitat sexual i de gènere. Era necessari sumar esforços i crear dinàmiques de 
treball cooperatiu que permetessin crear conjuntament sistemes innovadors per 
erradicar definitivament la violència masclista que representava una greu vulneració 
dels drets humans i atemptava contra la llibertat individual i la igualtat efectiva entre 
dones i homes. Volien municipis lliures de violències masclistes,  volien condemnar 
els feminicidis i totes les expressions de la violència masclista manifestant el 
compromís de treballar per fer de Lliçà d’Amunt un espai segur.

Per descarregar una còpia d’aquest document  consulti la següent pàgina web

Codi Segur de Validació a9f433cebee8469a821ff393f924929c001

Url de validació https://carpeta.llicamunt.cat/Validador

Metadades Classificador:Acta  -     Origen: Origen administració    Estat d'elaboració: Original

S
ig

n
at

u
ra

 1
 d

e 
2

G
em

m
a 

N
av

ar
ro

 M
ed

ia
ld

ea
28

/0
1/

20
22

S
ec

re
tà

ri
a

S
ig

n
at

u
ra

 2
 d

e 
2

Ig
n

as
i S

im
o

n
 O

rt
o

ll
31

/0
1/

20
22

A
lc

al
d

e

https://carpeta.llicamunt.cat/Validador


El regidor Antonio Polo donà lectura a un escrit de les dones d’en Comú Podem de Lliçà 
d’Amunt:

“Suscribimos cada una de las palabras, letras y comas de este manifiesto. Pensamos que 
ya es hora de poner nombre a las cosas, poner nombre a las violencias que sufrimos las 
mujeres. Llevamos 4 olas feministas, la primera se inició en el siglo XIX, a finales del 1700 
con la declaración de les Derechos de la Mujer y la Ciudadanía, aunque no se declarara 
hasta mediados del 1800.  El caso es que desde finales de 1700 y hasta nuestros días, las 
mujeres reclamamos justicia, son más de 200 años de lucha, de muertes, de vacío, de 
ignorancia, de injusticias y aunque en cada ola se han ganado batallas, aún tenemos 
muchas por delante. El patriarcado siempre encuentra la puerta trasera, para agredir, para 
desvalorar, para ignorar, para humillar, etc... La compra venta de los cuerpos femeninos, 
ya sea con la prostitución, los vientres de alquiler, los techos de cristal, las desigualdades 
sociales, la sobrecarga de tareas, se ha comercializado, explotado, oprimido, maltratado y 
asesinado a las mujeres desde que la historia existe, como si no fueran personas, sino 
objetos, propiedades privadas, desechables y reutilizables. 

Por eso decimos BASTA, hasta cuando permitiremos que frases como:

- Yo soy feminista porque ayudo en casa
- No todos somos iguales
- ¿Por qué no hay un día del hombre?
-  Apoyo a las feministas, pero no a las “feminazis”
- Ya no se acepta ni un piropo, etc…

La lista de frases machistas es larga, con estas pocas ya nos damos cuenta que nacen de 
la ignorancia, de la falta de respeto, de la desigualdad que asumimos como sociedad 
patriarcal, ¿hasta cuándo tendremos que escucharlas y normalizarlas? Estas frases y todas 
las lindezas que faltan son la base del machismo, y el machismo es la base de las 
violencias, por lo que mientras no erradiquemos esta desigualdad, será imposible erradicar 
la violencia. Mientras los hombres consideren que pueden decirle a una mujer como vestir, 
con quién hablar, si están gordas o delgadas, si son muy viejas para hacer según qué cosas, 
mientras todo esto pase, desgraciadamente tendremos que hacer manifiestos como este 
cada 25 de noviembre, enterrar a mujeres, cuidar de las hijas e hijos huérfanos, poner 
medidas para hacer pedagogía, invertir en políticas de ayudas a mujeres maltratadas, etc. 
Creemos que como grupos políticos tenemos mucho que pensar, mucho que cambiar, dejar 
de hacer políticas de mercadillo con algo que asesina, que mutila, que humilla, que aísla…, 
para empezar a trabajar en serio, y no solo para hacernos fotos cada 365 días en cada mes 
de noviembre, 25 N es cada día.” 

El regidor Manel Busquets donà en primer lloc una sèrie de dades de l’any 2020:

• 15’4% de les víctimes de violència masclista havien denunciat.
• 92% de les dones que han patit accions violentes fora parella no les han  
denunciat. Els motius eren el 35% per ser menors d’edat, el 25’9% per vergonya, 
el 20’8% per por a no ser creguda i l’11’8% per por a l’agressor.
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Manifestà que aquestes dades indicaven la interiorització d’aquestes dones que no trobaven 
suficient recolzament institucional si decidien denunciar.

El 016 d’atenció a la víctima havia registrat l’any 2020 un 40% d’augment respecte al 2019. 
Durant la pandèmia la dedicació no remunerada a casa havia estat d’1.7h/dia els homes i de / 
4.1h/dia les dones.

Continuà dient que un 18% de les dones havien patit violència física o sexual de les seves 
parelles, i d’aquestes només el 22% ho havien denunciat.

El 38% de les dones violades reconeixien que havien tingut pensaments suïcides. L’any  2020 
a Catalunya hi havia 1755 persones que estaven complint pena de presó per delictes de 
violència masclista, el 25% dels qual eren reincidents quan sortien. 

La política espanyola no es quedava enrere, l’ evolució de les dones en el parlament havia 
estat de l’11.3%  de l’any 1997 al  25.2% l’any 2020,  lluny del 50% de la paritat política.

Conclogué que el 57.3% de les dones de més de 6 anys,  6 de cada 10, és a dir 11.6 milions 
de dones  havien patit al llarg de la seva vida violència masclista a Espanya, 1 de cada 5 l’any 
2020.  Aquest fet indicava que era patent que estava en la cultura de la societat que un home 
se sentís amb dret a agredir a les dones i a recórrer a la pressió e inclús a la violència física o 
psicològica per obtenir els seus propòsits. El fet de que un alt percentatge de les víctimes 
d’agressions sexuals fossin dones joves, demostrava que la violència masclista estava 
enquistada, i que les mesures preses no eren suficients, calien canvis socials i culturals 
profunds, entre ells el replantejament de la identitat masculina.

A més de protegir a les víctimes calia incidir sobre els mecanismes que reforçaven la cultura 
masclista i els rols sexistes; i fer treballs molt més dirigits a prevenir.

3.- PRP2021/933   DONAR COMPTE DELS DECRETS D'ALCALDIA   

Es donà compte dels Decrets d’Alcaldia emesos del dia 16 de setembre al 10 de novembre de 
2021, que van del número 931 al 1163.

4.- PRP2021/945   PROPOSTA RENOVACIO JUTGE DE PAU SUBSTITUT   

Es donà lectura al següent dictamen de la Comissió Informativa de Temes Sectorials:

“L'article 4 del Reglament 3/1995, de 7 de juny, dels Jutges de Pau, assenyala 
que els Jutges de Pau seran nomenats per un termini de quatre anys per la 
Sala de Govern del Tribunal Superior de Justícia, i que el nomenament recaurà 
en les persones escollides pel respectiu Ajuntament.

Iniciat per aquest Ajuntament el procés per la selecció del Jutge de Pau 
substitut, s’ha publicat al Butlletí Oficial de la Província de 21 d’octubre de 
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2021, i anunciat en el Tauler d'Edictes de 
l'Ajuntament, del Jutjat de Pau i del Jutjat de Primera Instància e 
Instrucció de Granollers.

L'elecció del càrrec s'efectuarà per acord del Ple, amb el vot favorable de la majoria absoluta 
dels seus membres.

Estudiada la sol·licitud presentada i la idoneïtat per a exercir el càrrec de Jutge de Pau substitut, 
i en consideració que reuneix els requisits legals, és espanyol, major d’edat, i declara no incórrer 
en cap de les incapacitats o incompatibilitats previstes per a l’exercici de les funcions judicials.

Vist el dictamen favorable de la Comissió Informativa de Temes sectorials, es proposa al Ple de 
l’Ajuntament l’adopció dels següents ACORDS:

Primer: Escollir pel termini de quatre anys, pel càrrec de Jutge de Pau substitut al senyor José 
Rodríguez Heredia, autònom, amb Document Nacional d’Identitat número 33927984 V.

Segon: Trametre el present acord al Jutge de primera Instància i instrucció de Granollers.”

Acabada la lectura el regidor Iban Martínez lamentà que la única jutge substituta dona que s’havia 
tingut hagués hagut de renunciar.

El regidor Antonio Polo manifestà que era un lloc imprescindible per la bona convivència, i agraí 
que el senyor Rodríguez s’hagués presentat.

El regidor Manel Busquets explicà que la jutge substituta havia renunciat per motius laborals. 

Posada a votació la proposta va ser aprovada per unanimitat dels regidors assistents (15 de 17) 
que constitueixen majoria absoluta legal. 

5.- PRP2021/936   APROVACIO PRORROGA PLA LOCAL JOVENTUT 2017-2021   

Es donà lectura al següent dictamen de la Comissió Informativa de Temes Sectorials:

“El Ple de l’Ajuntament, en sessió del dia 25 de maig de 2017 va aprovar el Pla Local de Joventut 
2017-2021.

Vist l’informe de la Tècnica de Joventut que assenyala que, tot i que algunes de les necessitats, 
objectius i projectes marcats en aquest Pla són canviants, seria necessària la seva pròrroga per 
un any més per tal de possibilitar la cobertura per part de les diferents 
institucions com Diputació de Barcelona i la Generalitat de Catalunya en els 
projectes que sí es desenvolupen actualment, i per poder redactar el nou Pla 
Local de Joventut que no s’ha pogut treballar amb condicions òptimes degut a 
la pandèmia.

Vist el dictamen favorable de la Comissió Informativa de Temes Sectorials, es 
proposa al Ple l’adopció del següent acord:

Per descarregar una còpia d’aquest document  consulti la següent pàgina web
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ÚNIC.- Prorrogar el Pla Local de Joventut 2017-2021 per a que continuï 
vigent durant l’any 2022, acceptant els objectius i directrius marcades al mateix. Les accions i 
programes que es realitzin durant l’any 2022 quedaran recollides i emmarcades dins d’aquesta 
pròrroga.”

Acabada la lectura el regidor David Morales explicà que l’any 2017 s’havia aprovat el Pla local 
actual, s’havia fet amb un procés participatiu dels joves, grups polítics... Encara li quedava 
recorregut atès que durant l’any 2020 havien estat aturades les activitats. Per poder desenvolupar 
el Pla era necessària la participació de molts joves, i durant l’any 2021 no s’havien pogut fer 
reunions, per això es demanava prorrogar el pla de 2017 fins a redactar el nou Pla, atès que hi 
havia programes de la Generalitat, Consell Comarcal i Diputació de Barcelona als que l’Ajuntament 
no es podria acollir per no tenir vigent el Pla local. 

El regidor Iban Martínez manifestà que l’actual Pla s’havia aprovat quan la Miriam Remolà era la 
regidora de Joventut i era un Pla que funcionava, segur que si s’hagués d’aprovar en aquests 
moments es veurien mancances però estaven a favor de la prorroga.

El regidor Manel Busquets digué que el Pla emmarcava les polítiques locals de joventut, i recollia un 
anàlisis de la realitat juvenil al territori. Havia estat possible sobretot gràcies a la implicació de la gent jove 
del municipi i el seu grup ja havia votat a favor al ple municipal de maig 2017. Considerava la proposta 
de la tècnica coherent atès que  la COVID havia afectat el punt d’anàlisis i de consulta com la participació 
juvenil, educació/formació, ocupació - ERTOS i parada de les empreses, cohesió social, salut, transport.  
Finalitzà dient que aquest Pla era molt importat ja que afectava 1 de cada 5 habitants (20%) de Lliçà 
d’Amunt. 

Posada a votació la proposta va ser aprovada per unanimitat dels regidors assistents (15 de 17) 
que constitueixen majoria absoluta legal. 

6.- PRP2021/942   APROVACIO ACTA OPERACIONS DELIMITACIÓ DELS TERMES DE LLIÇÀ 
DE VALL I LLIÇÀ D'AMUNT   

En aquest punt s’incorporà la regidora Manoli Garrido.

Es donà lectura al següent dictamen de la Comissió Informativa d’Urbanisme:

“Per resolució de la Direcció General d’Administració Local del 16 de desembre de 2020, es va iniciar 
l’expedient de delimitació del terme de Lliçà de Vall amb el municipi de Lliçà d’Amunt.

Efectuades diferents reunions de les comissions nomenades per cada Ajuntament amb la intervenció 
dels representants nomenats per la Generalitat de Catalunya, en data 4 de 
novembre de 2021, es va estendre i signar l’acta de conformitat de les operacions 
de delimitació entre els dos termes municipals.

De conformitat al que estableix l’article 31.4 del Decret 244/2007, de 6 de 
novembre, pel qual es regula la constitució la demarcació territorial dels municipis, 
de les entitats municipals descentralitzades i de les mancomunitats de Catalunya.

Per descarregar una còpia d’aquest document  consulti la següent pàgina web
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Vist el dictamen favorable de la Comissió 
Informativa d‘Urbanisme, es proposa al Ple de l’Ajuntament l’adopció dels 
següents ACORDS:

Primer.- Aprovar l’Acta i la documentació complementària de les operacions de delimitació entre els 
termes municipals de Lliçà de Vall i de Lliçà d’Amunt signada en data 4 de novembre de 2021.

Segon.- Trametre aquest acord a la Secretaria d’Administracions Locals del Departament de 
Polítiques Digitals i Administració Pública per la seva publicació al Diari Oficial de la Generalitat de 
Catalunya.”

Acabada la lectura la regidora Lourdes Estéfano explicà quines eres les set fites que delimitaven els dos 
termes.

El regidor Iban Martínez digué que era un tràmit administratiu i que ho votarien a favor.

El regidor Antonio Polo manifestà que es tractava de corregir límits absurds.

El regidor Manel Busquets explicà que amb la correcció es regulava la bassa de Can Dunyó que passava 
a ser tota de Lliçà d’Amunt, s’ajustaven termes agrícoles i urbanes i es reagrupaven zones urbanes que 
quedaven partides a nivell gràfic però que ja eren del municipi com era el cas dels pisos municipals del 
Parc Ibáñez.

Posada a votació la proposta va ser aprovada per unanimitat dels regidors assistents (16 de 17) 
que constitueixen majoria absoluta legal. 

7.- PRP2021/946   VERIFICACIO DEL TEXT REFOS DE LA MODIFICACIO DEL POUM PEL QUE 
FA A CA LA MIQUELA   

Es donà lectura al següent dictamen de la Comissió Informativa d’Urbanisme:

“El Ple de l’Ajuntament, en sessió del dia 27 de maig de 2021, va aprovar provisionalment la 
Modificació Puntual del POUM en l’àmbit de Ca la Miquela de Lliçà d’Amunt.

Tramès l’expedient a la Comissió d’Urbanisme de l’Arc Metropolità de Barcelona per la seva aprovació 
definitiva, en sessió de 25 d’octubre de 2021 es va aprovar definitivament suspenent els efectes de 
publicació fins a la presentació d’un Text Refós que incorporés els requeriments 
següents:

1. Cal delimitar un polígon d’actuació que inclogui tot l’àmbit d’actuació. En la seva 
regulació com a mínim cal fixar l’obligació de cedir i urbanitzar el sòl de sistemes i 
cedir el 15% de l’increment de sostre; i el sistema i la modalitat d’actuació.

Per descarregar una còpia d’aquest document  consulti la següent pàgina web
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2. En la justificació de la viabilitat econòmica de la 
proposta cal incloure com a càrregues del polígon la cessió i urbanització del 
sòl de sistemes i la cessió del 15% de l’increment de sostre.

Vist l’informe de l’Arquitecte municipal

Vist el dictamen favorable de la Comissió Informativa d’Urbanisme, es proposa al Ple de l’Ajuntament 
l’adopció dels següents ACORDS:

Primer: Verificar el Text Refós de la Modificació Puntual del POUM en l’àmbit de Ca la Miquela de 
Lliçà d’Amunt, incorporant les prescripcions assenyalades per la Comissió d’Urbanisme de l’Arc 
Metropolità de Barcelona.

Segon: Trametre el Text Refós a la Comissió d’Urbanisme de l’Arc Metropolità de Barcelona.”

Oberta la deliberació la regidora Lourdes Estéfano explicà que la modificació ja estava aprovada 
definitivament, però la Comissió d’urbanisme demanava que s’incorporessin dos aspectes al document, 
la delimitació dels polígon que inclogués tot l’àmbit d’actuació, i els percentatges de cessió que estaven 
recollits al conveni. Amb la verificació del text refós es donaria per tancat l’expedient i es podria fer la 
ronda de la que es parlava feia temps per connectar els barris amb el centre. 

El regidor Iban Martínez digué que el seu grup no estava d’acord amb les cessions i per això votaria en 
contra. 

El regidor Antonio Polo manifestà que per coherència amb tota la tramitació ja realitzada votaria en contra 
atès que no li semblava bé la requalificació i no li agradava el conveni signat.

El regidor Manel Busquets explicà que quan es parlava de la rotonda de Ca la Miquela se’l sentia seu 
perquè havia estat un dels motius del pacte de govern de l’anterior legislatura, i sempre l’havien recolzat. 

Posada a votació, la proposta va ser aprovada pel vot favorable dels grups municipals del PSC (9 
de 9) i de JUNTS PER LLIÇÀ (1 de 1), que constitueixen majoria absoluta legal, i el vot en contra 
dels grups municipals d’ERC (5 de 5) i d’EN COMU PODEM (1 de 1). 

8.- PRP2021/943   APROVACIO INICIAL MODIFICACIO POUM ADAPTACIO NNUU EN 
RELACIO USOS INDUSTRIALS EN SOL NO URBANITZABLE   

Es donà lectura al següent dictamen de la Comissió Informativa d’Urbanisme:

“Els Serveis Tècnics municipals han redactat la Modificació puntual del vigent Pla 
d’ordenació urbanística municipal general pel que fa a l’adaptació de les Normes 
Urbanístiques en relació als usos industrials en sòl no urbanitzable.

Per descarregar una còpia d’aquest document  consulti la següent pàgina web
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El principal objectiu d’aquesta modificació és 
modificar l’articulat de la normativa urbanística del Pla d’Ordenació de Lliçà 
d’Amunt per tal d’adaptar el contingut relatiu als usos industrials en sòl no urbanitzable.

De conformitat al que estableixen els articles 85 i 96 del Text Refós de la Llei d’Urbanisme.

Vist el dictamen favorable de la Comissió Informativa d’Urbanisme, es proposa al Ple de l’Ajuntament 
l’adopció dels següents ACORDS:

Primer: Aprovar inicialment la Modificació puntual del vigent Pla d’ordenació urbanística municipal 
general pel que fa a l’adaptació de les Normes Urbanístiques en relació als usos industrials en sòl no 
urbanitzable.

Segon: Exposar al públic aquesta aprovació per un període d’un mes, mitjançant edicte al Butlletí 
Oficial de la Província, i anunci a un dels diaris de major difusió.”

Oberta la deliberació la regidora Lourdes Estéfano explicà que l’objectiu de la modificació era eliminar 
les referències a les titularitats en matèria d’activitats, i permetia una visió més genèrica.

El regidor Iban Martínez digué que entenia què s’estava fent i perquè, i era perquè als terrenys de l’antiga 
BOSCH pogués haver una continuïtat, el problema era que en altres llocs es deixaven els noms i 
cognoms.

El senyor Alcalde contestà que als altres llocs ja o s’hi estaven desenvolupant activitats. 

El regidor Antonio Polo manifestà que el canvi era lògic per intentar mantenir els llocs de treball dels 
treballadors de la BOSCH a qui enviava el seu recolzament. Compartia la modificació perquè donaria 
força per negociar amb futures empreses, i es mantenia la normativa que l’empresa que desenvolupés 
l’activitat en el moment de finalitzar hauria de deixar els terrenys com estaven anteriorment, i això era 
una bona notícia pels treballadors, pel poble i per l’entorn natural.

El regidor Manel Busquets exposà que era una modificació justificada per defensar els llocs de treball, 
encara que li hagués agradat més saber que hi havia algú interessat. 

El regidor Iban Martínez explicà que amb la modificació se li estava dient a l’empresa que vingués que 
no calia que ho fes per poc temps perquè si havia de marxar hauria de netejar-ho tot.

Posada a votació la proposta va ser aprovada per unanimitat dels regidors assistents (16 de 17) 
que constitueixen majoria absoluta legal. 

9.- AFERS URGENTS

No se’n han presentat.

10.- MOCIONS

Per descarregar una còpia d’aquest document  consulti la següent pàgina web

Codi Segur de Validació a9f433cebee8469a821ff393f924929c001

Url de validació https://carpeta.llicamunt.cat/Validador

Metadades Classificador:Acta  -     Origen: Origen administració    Estat d'elaboració: Original

S
ig

n
at

u
ra

 1
 d

e 
2

G
em

m
a 

N
av

ar
ro

 M
ed

ia
ld

ea
28

/0
1/

20
22

S
ec

re
tà

ri
a

S
ig

n
at

u
ra

 2
 d

e 
2

Ig
n

as
i S

im
o

n
 O

rt
o

ll
31

/0
1/

20
22

A
lc

al
d

e

https://carpeta.llicamunt.cat/Validador


No se’n han presentat

11.- PRECS I PREGUNTES 

11.1.- PREGUNTES PRESENTADES PEL GURP MUNICIPAL LLIÇÀ D’AMUNT EN COMÚ 
PODEM

Primera:
Se está haciendo una actuación en la carretera de Palaudàries, a la altura desde el centro cívico, 
dirección a Can Rovira.
¿tiene pensado el equipo de gobierno ensanchar la vía en ese tramo?

Resposta.- La regidora Lourdes Estéfano contestà que la carretera era de titularitat de la Diputació de 
Barcelona, i no es podria fer res des de l’Ajuntament. La Diputació estava fent uns estudis per adaptar la 
carretera al que hi havia, l’Ajuntament tenia un conveni amb el propietari dels camps per arreglar la 
vorera.

El regidor Antonio Polo preguntà que com que s’estava fent la vorera, si s’havia parlat amb la Diputació 
per ampliar-la una mica ara que no hi havia arbres. 

La regidora Lourdes Estéfano contestà que sabien que la Diputació ho estava estudiant però 
l’Ajuntament volia consolidar el paviment a expenses que la Diputació acabés de dir quina seria a 
l’amplada d’aquest tram.

Segunda:
La Comisión de salud pública vinculada al Ministerio de sanidad, está estudiando nuevas restricciones 
en la lucha contra la pandemia. Estas nuevas actuaciones se toman a causa de que el riesgo de rebrote 
se encuentra por encima de los 200 por cada 100.000 habitantes (riesgo calificado como alto). Visto el 
riesgo de rebrote, las posibles nuevas modificaciones de protocolos y las más que probables 
restricciones,

¿Cuál es el planteamiento del equipo de gobierno de cara a los actos con gran afluencia de público 
previstos para el mes que viene, sobre todo los que tendrán lugar en el pabellón que es un espacio 
cerrado? ¿Qué medidas sanitarias están previstas para garantizar la seguridad de los asistentes?

Resposta.- El regidor Albert Iglesias contestà que es faria tal i com s’havia fet des de l’inici de la 
pandèmia que era complir amb el que aprovava el PROCICAT, els actes previstos s’havien programat 
amb les normatives del moment, i s’anirien adaptant a la que sigui vigent en cada moment. 

El regidor Antonio Polo digué que el divendres següent hi havia programada la nit de 
l’esport i no sabia si tenia gaire sentit ara que s’havia de demanar el certificat COVID. 
Li semblava estrany que, per una banda hi haguessin restriccions per estar al gimnàs 
i que, per l’altra, es fes un gran acte, era un gran contradicció que els bars haguessin 
de tancar i que es fes un gran acte amb menjar.

Per descarregar una còpia d’aquest document  consulti la següent pàgina web
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El regidor Fran Sánchez contestà que es faria 
estrictament el que digués el PROCICAT, afegint el regidor Albert Iglesias que 
era un acte amb premis i que es faria seguint normativa d’aforament, mascareta, distància...

Tercera:
Desde el pasado martes hasta hoy mismo, los vecinos de los barrios de Can Salgot, Can Lledó, 
Palaudalba y Can Roure, han estado sin suministro de agua. 
¿Cuál ha sido el motivo de este corte tan prolongado de suministro?
¿Cree el equipo de gobierno que la comunicación a los vecinos ha sido la correcta?

Resposta.- La regidora Lourdes Martin contestà que s’havia decidit fer en aquells moments la neteja 
del dipòsit i canviar unes vàlvules a la vegada, i això havia suposat un tall en el subministrament de 18 
hores, al carrer Santiago Rossinyol una mica més. 

El regidor Antonio Polo digué que a l’auditoria es contemplava tenir dos dipòsits per a que no 
s’haguessin de fer tall en el subministrament. 

El senyor Alcalde contestà que els plans d’inversions s’estaven complint, i miraria quan estava previst 
fer-ho.

El regidor David Morales contestà en relació a la comunicació dels talls que tot i que AGBAR era la 
responsable de la comunicació dels talls, l’Ajuntament, el mateix dia que AGBAR havia fet la linfografia, 
el dia 18 de novembre, l’havia publicat a la pàgina web i a les xarxes socials. Al principi de la setmana 
s’havien recordat els punts d’abastament. AGBAR havia comunicat també a les xarxes socials, havia 
fet nota de premsa al 9nou i a la Revista del Vallès, i havia posat cartells a llocs estratègics. Així mateix 
havia enviat alertes per SMS. En definitiva, potser hi havia hagut gent que no s’havia assabentat però 
s’havia fet el màxim de difusió. 

El regidor Antonio Polo contestà que tot havia estat per mitjans digitals i molta gent no se’n havia 
assabentat perquè no estava connectat. Era important arribar a tothom i s’havien oblidat molts 
col·lectius. 

El regidor David Morales digué que reclamarien a AGBAR que fes més difusió.

I no havent-hi més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió, essent  les 20:10 de tot el que jo com a 
secretària certifico.

Per descarregar una còpia d’aquest document  consulti la següent pàgina web

Codi Segur de Validació a9f433cebee8469a821ff393f924929c001

Url de validació https://carpeta.llicamunt.cat/Validador

Metadades Classificador:Acta  -     Origen: Origen administració    Estat d'elaboració: Original

S
ig

n
at

u
ra

 1
 d

e 
2

G
em

m
a 

N
av

ar
ro

 M
ed

ia
ld

ea
28

/0
1/

20
22

S
ec

re
tà

ri
a

S
ig

n
at

u
ra

 2
 d

e 
2

Ig
n

as
i S

im
o

n
 O

rt
o

ll
31

/0
1/

20
22

A
lc

al
d

e

https://carpeta.llicamunt.cat/Validador

		2022-01-31T08:59:29+0100
	AJUNTAMENT DE LLIÇÀ D'AMUNT




